
Hei, 

Eriävä  mielipide kv- kokouksen asia numero 4 

päätökeen siihen osaan joka koskee suunnittelu-määrärahaa 50.000 euroa tehostetun 

palveluasumisyksikön suunnitteluun . Suunnittelu määräraha olisi tullut hyväksyä jotta pystyisimme 

vastaamaan 

nopeasti suunnitteluun ja 20 paikkaisen tehostetun palveluasumisyksikön rakentamiseen ja 

pystyisimme toteuttamaan 

jatkossa  tehostetun palveluasumiseen pääsyn 3 kk: n sisällä hakemuksen jättämisestä. 

Kaupunginvaltuutettu perusturvalautakunnan 

puheenjohtaja 
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